

12D SCENIC BALKANS 巴尔干半岛美景之旅



Experience
**Postojna
Cave**



9 Breakfast | 5 Lunch | 6 Dinner

9 早餐 / 5 午餐 / 6 晚餐



4 Stars Accommodation

(Subject to changes)

- Zagreb - Garden Hill Hotel **** (1 Night)
- Sarajevo - Hotel Ibis Style ***** (1 Night)
- Dubrovnik - Adria Hotel **** (2 Nights)
- Zadar - Hotel Kolovare **** (1 Night)
- Istria - Hotel Bristol **** (1 Night)
- Ljubljana - Hotel Radisson Blu ***** (2 Nights)
- Venice - Novotel Mestre ***** (1 Night)



TIPPING (Not Inclusive) 不包括

- **EURO 120 Per Person**
导游和司机 全程小费 120 欧元 每人



Optional Tour Excursion (自费加点项目)

- Montenegro - Kotor half day tour + boat ride - Euro 99
黑山 - 科托尔半日游 + 乘船游览
- Hill Srdj Panorama Tour - Euro 25
Srdj 山全景游
- Lake Bohinj & Mt Vogel with Cable Car - Euro 60
博希尼湖和沃格尔山含缆车
- Rastoke Waterfall Village - Euro 30
拉斯托克村

ZAGREB 2

D

- **Ban Jelačić Square** - The central hub of Zagreb, named after Ban Josip Jelačić. It's a lively square surrounded by historic buildings, shops, and cafés.
- **City Hall** - A neo-Renaissance building on St. Mark's Square, housing Zagreb's government offices. It's an elegant and historic landmark.
- **The Presidential Palace** - The official residence of Croatia's President, located in the city center with beautiful gardens, used for state functions.
- **Stone Gate** - A 13th-century gate that was part of Zagreb's fortifications, now a shrine with a revered painting of the Virgin Mary.
- **St. Mark's Church** - A medieval church with a distinctive colorful roof featuring Croatian coats of arms, located on St. Mark's Square.
- **Zagreb Cathedral** - The largest church in Croatia, known for its Gothic architecture and two spires, located in the heart of the city.

ZAGREB - SARAJEVO 3

(Beef Sahan Dinner) B/L/D

- **Tunnel of Hope** - An underground passage built during the Siege of Sarajevo, now a museum showcasing the city's wartime resilience.
- **Siege of Sarajevo** - A brutal siege (1992-1995) where Sarajevo endured blockades and bombings, symbolizing survival.
- **Old Town Baščaršija** - Sarajevo's historic bazaar with Ottoman architecture, markets, and local culture.
- **Turkish Quarter** - An Ottoman-influenced area near Baščaršija, featuring cobblestone streets and traditional markets.

SARAJEVO - MOSTAR - DUBROVNIK 4

B/D

- **Mostar Old Town** - A historic area with Ottoman architecture, cobblestone streets, and vibrant markets, reflecting Mostar's cultural heritage.
- **Mostar Bridge** - A 16th-century Ottoman bridge over the Neretva River, renowned for its beauty and a UNESCO World Heritage site.
- **Rector's Palace** - is a palace in the city of Dubrovnik that used to serve as the seat of the Rector of the Republic of Ragusa between the 14th century and 1808.
- **Onofrio's Fountains** - Circular springwater fountain built in 1438 & decorated with ornate, carved-stone masks.
- **Dominican Monastery** - its final form in the 15th century, when it was completed with a sacristy, capitulary hall and cloister.
- **Franciscan Monastery** - is situated at the very beginning of Placa, to the left of the inner Pile Gate, next to the Holy Savior Church.

DUBROVNIK 5

B

- Free Day

萨格勒布

晚餐

- **耶拉其恰广场** - 扎格雷布的中心广场，以班约瑟普·耶拉契奇命名。它是一个充满活力的广场，周围有历史建筑、商店和咖啡馆。
- **市政厅** - 位于圣马尔克广场的文艺复兴风格建筑，内设扎格雷布市政府办公处，是一个优雅且具有历史意义的地标。
- **总统府** - 克罗地亚总统的官方住所，位于市中心，拥有美丽的花园，常用于国家公务活动。
- **石门** - 一座13世纪的城门，曾是扎格雷布防御工事的一部分，现在是一个有着圣母玛利亚神像的圣地。
- **圣马尔克教堂** - 一座中世纪的教堂，拥有独特的彩色屋顶，屋顶上装饰着克罗地亚的盾徽，位于圣马尔克广场。
- **扎格雷布大教堂** - 克罗地亚最大的教堂，以哥特式建筑和两座尖塔而闻名，位于城市的中心。

萨格勒布 - 萨拉热窝

早餐/午餐/晚餐

- **希望隧道** - 在萨拉热窝围城期间建造的地下通道，现在是一个展示城市战争韧性的博物馆。
- **萨拉热窝围城** - 1992年至1995年间，萨拉热窝遭受封锁和轰炸，象征着生存与坚持。
- **巴士查尔希旧城区** - 萨拉热窝的历史性集市，拥有奥斯曼风格的建筑、市场和当地文化。
- **土耳其区** - 位于巴士查尔希附近的奥斯曼风格区域，拥有鹅卵石街道和传统市场。

萨拉热窝 - 莫斯塔尔 - 杜布罗夫尼克

早餐/晚餐

- **莫斯塔尔旧城区** - 一个拥有奥斯曼建筑、鹅卵石街道和充满活力市场的历史区域，展现了莫斯塔尔的文化遗产。
- **莫斯塔尔大桥** - 一座横跨内雷特瓦河的16世纪奥斯曼大桥，以其美丽而闻名，是联合国教科文组织世界遗产。
- **总督府** - 是杜布罗夫尼克的一座宫殿，曾是拉古萨共和国领袖 (Rector) 办公的所在地，使用时间为14世纪至1808年。
- **奥诺夫里奥喷泉** - 建于1438年的圆形泉水喷泉，装饰有精美的雕刻石面具。
- **道明会修道院** - 它的最终形态出现在15世纪，当时完成了一个祭衣间、会众厅和回廊。
- **方济各会修道院** - 位于普拉卡街的最开始部分，位于内皮莱门的左侧，紧邻圣救世主教堂。

杜布罗夫尼克

早餐

- 自由活动

DUBROVNIK - SPLIT - ZADAR 6

(Dalmatian Specialities Lunch & Dinner)

B/L/D

- **Diocletian's Palace** - is a stunning Roman complex built in the 4th century, now the heart of Split's old town.
- **Peristil Square** - is the palace's central courtyard, framed by Roman columns and the Cathedral of St. Domnius.
- **Sea Organ** - A unique musical installation in Zadar, Croatia, where the sea's waves create sounds through pipes along the waterfront.
- **Monument to the Sun** - A striking modern installation by the sea, this solar-powered circle of glass panels absorbs sunlight by day and creates a colorful light show at night.
- **St. Donatus' Church** - Zadar's famous pre-Romanesque church, built in the 9th century, known for its unique circular shape and use of Roman Forum stones in its foundation.
- **Roman Forum** - The remains of an ancient Roman public square dating back to the 1st century BC—now an open-air museum surrounded by historical buildings.
- **St. Anastasia's Cathedral** - The largest cathedral in Dalmatia, combining Romanesque and Gothic styles, with a beautiful bell tower offering panoramic views of Zadar.
- **St. Mary's Church** - The largest cathedral in Dalmatia, combining Romanesque and Gothic styles, with a beautiful bell tower offering panoramic views of Zadar.
- **Lion's Gate** - A grand city gate built in the 16th century during Venetian rule, decorated with the Venetian lion symbol—once the main entrance to the old town.

ZADAR - PLITVICE LAKES - ISTRIA 7

B/L/D

- **Plitvice Lakes National Park** - A UNESCO World Heritage site in Croatia, known for its 16 lakes, waterfalls, and lush forests. Visitors can explore the park through walkways and trails, enjoying its clear waters and scenic beauty. (Entrance Included)

ISTRIA - ROVINJ - POSTOJNA - LJUBLJANA 8

B/L/D

- **Rovinj** - A charming coastal town in Croatia with narrow streets, colorful buildings, and stunning Adriatic views. It's known for its historic sites, like St. Euphemia Church.
- **Postojna Cave** - A stunning karst cave in Slovenia, famous for its large chambers, stalactites, and the rare human fish. Visitors can explore the cave by train and on foot. (Entrance Included)

LJUBLJANA - BLEED - LJUBLJANA 9

(Western Lunch with Bled Cream Cake for Dessert) B/L

- **Old Town** - is a charming mix of medieval streets, pastel buildings, and riverside cafes.
- **Central Market** - is a lively place where locals shop for fresh produce, cheeses, and flowers.
- **Town Hall** - is a symbol of the city's civic history. It often hosts exhibitions and cultural events.
- **Robba's Fountain** - Also called the Fountain of Three Carniolan Rivers, this Baroque masterpiece stands in front of Town Hall.
- **Triple Bridge** - connects the modern city with the Old Town. It's one of the city's most photographed spots.
- **Dragon Bridge** - Guarded by four famous dragon statues, this 20th-century Art Nouveau bridge is a symbol of Ljubljana.
- **Lake Bled** - A picturesque glacial lake in Slovenia, featuring a church on an island and Bled Castle.
- **Bled Castle** - is Slovenia's oldest castle, perched above Lake Bled on a steep cliff. (Entrance Included)

杜布罗夫尼克 - 斯普利特 - 扎达尔

早餐/午餐/晚餐

- **戴克里先宫** - 是一座建于四世纪的古罗马建筑群，如今是斯普利特老城区的核心，古迹与现代生活完美融合。
- **佩里斯蒂尔广场** - 是宫殿的中心庭院，四周环绕着罗马柱和圣多米努斯大教堂，是感受城市历史氛围的理想之地。
- **海洋风琴** - 位于克罗地亚扎达尔的独特音乐装置，海浪通过沿海岸的管道产生声音。
- **太阳纪念碑** - 一座位于海边的现代艺术装置，这个由玻璃面板组成的太阳能圆形装置白天吸收阳光，夜晚呈现绚丽的灯光秀。
- **圣多纳图斯教堂** - 扎达尔著名的前罗曼式教堂，建于9世纪，以其独特的圆形结构和教堂地基中使用的古罗马广场石块而闻名。
- **古罗马广场** - 公元前1世纪建造的古罗马公共广场遗址，如今是一座露天博物馆，周围环绕着历史建筑。
- **圣阿纳斯塔西娅大教堂** - 达尔马提亚地区最大的教堂，融合了罗曼式和哥特式风格，其钟楼可俯瞰扎达尔全景。
- **圣玛利亚教堂** - 一座建于11世纪的罗曼式教堂，隶属于本笃会修道院，内设博物馆，收藏着珍贵的宗教文物与艺术品。
- **狮子门** - 建于16世纪威尼斯统治时期的城市主门，门上雕有象征威尼斯的有翼狮，是通往老城区的重要入口。

扎达尔 - 十六湖 - 伊斯特拉

早餐/午餐/晚餐

- **普利特维采湖国家公园** - 克罗地亚的联合国教科文组织世界遗产，以16个湖泊、瀑布和郁郁葱葱的森林闻名。游客可以通过栈道和步道探索公园，欣赏清澈的湖水和美丽的景色。(包含门票)

伊斯特拉 - 罗维尼 - 波斯托伊纳 - 卢布尔雅那

早餐/午餐/晚餐

- **罗维尼** - 克罗地亚一个迷人的海滨小镇，拥有狭窄的街道、多彩的建筑和壮丽的亚得里亚海景。以历史遗址如圣尤菲米娅教堂闻名。
- **波斯托伊纳洞** - 斯洛文尼亚的一个壮丽的喀斯特洞穴，以广阔的洞室、钟乳石和稀有的人鱼而闻名。游客可以通过火车和步行探索洞穴。(包含门票)

卢布尔雅那 - 布莱德 - 卢布尔雅那

早餐/午餐

- **老城区** - 迷人的中世纪街道、粉彩建筑和河畔咖啡馆交织出的历史风情。
- **中央市场** - 热闹的市集，当地人购买新鲜蔬果、奶酪和鲜花的首选之地。
- **市政厅** - 卢布尔雅那市民历史的象征，经常举办展览和文化活动。
- **罗巴喷泉** - 也称“三条克拉尼河喷泉”，
- **三重桥** - 连接现代城市与老城区的独特桥梁，是卢布尔雅那最受欢迎的打卡景点之一。
- **龙桥** - 这座20世纪的新艺术风格桥梁由四座标志性龙雕像守护，是城市的象征之一。
- **布莱德湖** - 斯洛文尼亚的一个迷人冰川湖，湖中有一座小岛和布莱德城堡，是划船和徒步旅行的热门地点。
- **布莱德城堡** - 坐落在布莱德湖畔的悬崖上，是斯洛文尼亚最古老的城堡之一，拥有千年历史。(包含门票)

LJUBLJANA - VENICE 10

B

卢布尔雅那 - 威尼斯

早餐

- **Veneto Designer Outlet** - A place in Venice which you can shop at with discount price of up to 70%. It also has a great range of designer labels.

- **打折村** - 位于威尼斯的购物中心，提供最高可达70%的折扣，且拥有丰富的设计师品牌。

11 VENICE SINGAPORE

威尼斯 新加坡

B | 早餐

12 SINGAPORE

新加坡

Disclaimer: Due to travel restrictions related to the COVID-19 pandemic, local religious holidays, public holidays, weather conditions, transportation, natural disasters, or other unforeseen circumstances, SEARCH TRAVEL reserves the right to make necessary adjustments to the itinerary (including changes in the order of sightseeing) to ensure the smooth progress of the trip, with or without prior notice. Please note that if the travel itinerary is affected by the aforementioned issues, refunds or replacements will not be provided. Images are for reference only. In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the itinerary, the English version shall prevail.

ATTRACTIONS 旅游景点



Rovinj, Croatia
ROVINJ
罗维尼



Ljubljana, Slovenia
LJUBLJANA
卢布尔雅那



Zagreb, Croatia
BAN JELACIC SQUARE
耶拉其恰广场



PLITVICE LAKES NATIONAL PARK
普利特维采湖国家公园

For reservations
or any other
inquiries, please
contact our staff.



SEARCH TRAVEL PTE LTD 寻之旅 (TA03442)

Tel : 6908 7666  8138 5033
People's Park Centre #02-75A
101 Upper Cross Street S(058357)
E-mail: enquiry@searchtravel.com.sg
www.searchtravel.com.sg

